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NOT FABLES BUT POWER 

NENÍ TABULKY, ALE SÍLA 

Tato část evangelia byla přeložena počítačem. Pokud 

můžete jazyk opravit nebo vylepšit, kontaktujte 

kancelář na adrese info@angp.co.za 

 

 

Právě zde Masoebe , velký čaroděj, odhodil pohanské 

kouzlo, léky a čarodějnické kosti poté, co našel nový 

život v Kristu. 

Úspora energie 

„ Když jsme vám vyprávěli o moci a příchodu našeho Pána 

Ježíše Krista, nenásledovali jsme 
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chytře vymyslené příběhy , ale byli jsme očitými svědky 

Jeho Veličenstva.“ (2. Petra 1:16). 

Někteří lidé by se nám věřit, že Bible je jako 

stvořené up z bajek a příběhů. Příběhy, které 

jsou nepravdivé a byly vytvořeny muži. 

Apoštol Peter nám říká, že když byli na hoře, viděli Ježíše 

proměněného (nebo změněného) před jejich očima. Viděli 

Jeho slávu a slyšel Boží hlas z nebe řekl: „To je můj 

syn, koho já miluji, já s ním dobře zalíbilo‚‘( Matouš 17: 5). 

Apoštol Pavel nám říká, že když je to nestydí za 

evangelium Kristovo, protože je to Boží moc ke spasení 

každého, kdo věří, až na Žida a 

pak se na pohanů ( Římanům 1:16 ). Kristus přišel , 

aby zachránil hříšníky. Není nikdo příliš zlý ani příliš dobrý, 

kterého by 

nemohl zachránit. Ten je schopen se zachránit úplně těm , 

kteří přicházejí do Božího v 

Kristu Ježíši ( Židům 07:25). Ten má na sílu k uložení 

nejubožejší alkoholik, gangster, je zloděj a lhář. Také 

zachránil zloděje na kříži. Zachránil ženu 

Samaří. Zachránil maniaka z Gadary, který byl posedlý legií 

ďáblů. Káral bouřlivé moře a 

zachránil Petra před potopením. On zachránil náboženské li

di jako Saula z Tarsu , který se později stal se mocnou 

Paul. 

Tady v Africe zachránil tisíce duší. Někteří byli opilci, jiní 

nemorální a někteří byli mocní čarodějové. Jeden 

jménem Masoebe , byl nejsilnější witch doctor ve své 

době. Věděl, jak využít zlé duchy, a tvrdil, že má moc dělat 

déšť. Byl to opilec a nemorální člověk. Ale jednoho dne, 

když slyšel, jak je kázáno evangelium, a viděl, jak Bůh 

uzdravil nemocné a chromé bez léků, byl úžasně 
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zachráněn. Vrátil se do svého domova ve vysokých 

horách v Lesothu a shromáždí všechny své léky, kosti a 

kouzla a hodil je dolů vysokého srázu 

do hlubokých MALETSUNYANE vodopádů . On zničil jeho 

tabáku a marihuany a vylije se všechny své pivo, 

když mu bylo určeno nikdy se pít žádný alkohol nebo kouřit 

jakoukoliv formu tabáku nebo dagga znovu. Stal se z něj 

upřímný křesťan, kterého každý poznal jako opravdového 

Božího muže. No , kdo by mohl mít změnily této život 

člověka, ale Krista. 

Věděl jsem, že jiný mladý muž, který byl skutečný 

gangster , 

který jen žil od krádež, podvádění a okrádání kamkoli 

šel. Byl spíš ve vězení než z toho. Ale moc evangelia 

toho muže důkladně zachránila a změnila celý jeho život a 

udělala z něj úžasného kazatele evangelia. Díky jeho kázání 

byly stovky gangsterů, opilců, zlodějů a 

vrahů skutečně zachráněny mezi každou třídou lidí, 

bohatých i chudých, bílých i černých. 

Stejná úspora energie změnila můj život před více než 60 

lety a udržuje mě po celá ta léta. Zachránilo to mé 

bratry a sestry a mou drahou matku. Zachrání vás, pokud 

necháte Ježíše přijít do vašeho srdce. Náboženství 

vás nezachrání , ale Ježíše . Za to byl velmi účel svého 

příchodu na svět. 

Najednou jsme zůstali s vdovou, jejíž manžel jakoby žil v 

pekle více než dvacet let, téměř se upil na smrt 

a znepříjemnil život jeho manželce a dětem . Stále se 

však za něj modlili a Bůh ho zachránil a vysvobodil z jeho 

hříšných cest . Ne jen může síla evangelia ušetřit 

jednotlivce, může to zachránit celou rodinu, celou 

vesnici nebo město a na celou zemi. Oživení ve Walesu 
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před mnoha lety zachránil celé vesnice. Jednoduchý 

kázání o Jonášovi uložen na město z Ninive před 

zničením. Bůh může zachránit celé národy. On řekl: „Otoč 

se ke mně a uloží vše, co skončí na zemi, já jsem Bůh 

silný, a není tam žádný jiný“ ( Izaiáš 45:22). Bible 

a historie z na světě je plný ze skutečných důkazů Boží sp

asitelné moci. To je důvod, 

proč anděl řekl Josefovi, než se Ježíš narodil: „Vy jste se 

dát mu jméno Ježíš, neboť on zachrání svůj lid z jeho 

hříchů“ ( Matouš 01:21). 

Síla léčit 

Bůh řekl Mojžíšovi: „Já jsem Pán, který tě uzdravuje.“ 

( Exodus 5:26). Bůh ukázal na upřímnost v jeho slovo pro o

n byl jejich léčitel po čtyřicet let. Není jedním z na 3 000 

000 lidí, byl nemocný nebo nemocný. I když je hadi 

kousli, jediný pohled na znamení, které poskytl, 

je udržel naživu a uzdravil. Stovky a tisíce lidí, kteří dnes 

žijí, mohou svědčit o uzdravující síle našeho Pána Ježíše 

Krista. 

Malomocný, který přišel k Ježíši, byl okamžitě 

uzdraven. Slepý viděl, neslyšící slyšel a němý 

mluvil. Ochromený a chromý kráčel. I mrtví byli znovu 

vzkříšeni mocí našeho Pána Ježíše Krista. V případě, 

že nebyly léčivá síla v evangeliu a ve jménu našeho Pána 

Ježíše, tento článek by nebylo napsáno, pro I já byl na 

prahu 

smrti několikrát přes vážných nemocí, ale uzdravil mocí 

Jeho Slova. Jistě si nese naše hříchy a 

nemoci ve svém vlastním těle na kříž a tím jeho jizvami 

jsme uzdraveni ( Izajáš 53: 5). 

"Chvála Pánu, ó my soul ... On odpouští všechny hříchy a 

hojí všechny mé nemoci" ( Žalmy 103: 2, 3). Ježíš, božský 
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léčitel, uzdravuje nejen nemocné tělo, ale i duši, která je 

sic k z hříchu . Uzdravuje zraněné a zlomené srdce 

a ducha. „Já obnoví tě zdraví a léčit své 

rány“ ( Jeremiáš 30:17 ). Bůh, který 

vytvořil člověka z prachu země, je také 

schopen nám obnovit zdraví a udržet si zdraví. 

I nebude zapomenout na syna šéfa v Lesothu , kteří 

zraněného jeho záda od pádu ze na koně. Byl ochrnutý od 

pasu dolů. Se nemohl pohnout nohama a tak ležel na 

zádech na více než dva 

roky. Skrze slyšení na evangelijní zprávu vyznal ze svých 

hříchů a našel nový život v Kristu. V odpovědi na modlitbu 

ON něco okamžitě uzdravil a něco Schopný znovu jezdit na 

koni. 

Uzdravení Madihotetso , dědičky 

nejbohatšího C náčelnictví Lesotha, šokovalo celou 

zemi. Za léta jí byly blouznění šílenství a že byly svázané s 

řetězy. Žádný lékař, bílý nebo černý, jí nemohl pomoci. Ale 

Bůh ji osvobodil poté, co se za ni modlil jeden z jeho 

pokorných služebníků. 

Nezapomenu, jak manželka jednoho z farmářů v oranžovém 

svobodném státu vážně onemocněl po 

narození ze svého prvního dítěte. Během 15 

let podstoupila 24 vážných operací a byla vzdána 

smrti. Nemohla pohnout ani jednou končetinou a už 

nemohla vidět ani slyšet. Její hrob byl vykopán, rakev 

koupil a její příbuzní byli upozorněni , aby se 

zúčastnili pohřbu. 

Ale Bůh zasáhl , když jeden z jeho služebníků 

modlil se modlitbu z víry. On citoval Marek 16:17, 18 : „Ti, 

kdo věří ... bude klást své ruce na nemocné lidi, a oni budou 

mít dobře.“ Bůh se ženy dotkl a ona byla uzdravena. 
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Síla Ježíšovy krve 

Naše srdce může být očištěno od všeho hříchu pouze 

mocí Ježíšovy krve . Žádné mýdlo, léky ani chemikálie 

nemohou snést hřích. Pokud říkáme, že nemáme žádný 

hřích, klameme sami sebe a pravda v nás není . Vyznáváme-

li však své hříchy, Bůh je věrný a spravedlivý , aby nám 

odpustil hříchy, a aby očistil nás 

od veškeré nepravosti. Krev Ježíše Krista, Božího Syna, 

nás očišťuje od každého hříchu (1. Jana 1: 7-

10). Ve Zjevení 7: 9-17 čteme o velkém množství, 

které ne jeden mohl počítat, ze všech 

národů, pokolení, lidí a jazyků, kteří umyli roucha a zbílili v 

krvi Beránkově. 

Peter a John vypovídají o výkupné moc 

krve Ježíše, který nejen očišťuje nás od minulých hříchů , 

ale z hříchu samotného a z k panství a moci 

hříchu. Bůh nás koupil pro sebe skrze krev svého 

Syna. Víme, že jsme nebyli zakoupeny s stříbrem 

a zlatem, ale s o drahocennou krví z Krista Lamb, který byl 

bez vady nebo 

vady. (1. Petra 1:18, 19). Ježíš koupil nás pro boha by svou 

krví z každého kmene, jazyka a lidu a národa , aby se nám 

kněze, aby sloužil Bohu ( Zjevení 5: 9, 10). 

Krev Ježíše má moc chránit nás před zlou mocí 

nepřítele. Byla to krev beránka posypané na veřeje svých 

domů, které 

chránily děti z Izraele v Egyptě od na torpédoborec, který 

zabil všechny prvorozené. Bůh řekl: „Když vidím 

krev, já přejde nad 

tebou“ ( Exodus 12:13). To bylo šarlatový lano ve stejném 

okně, které ukládají Rachabu a všechny lidi její když 

Jericho padaly ( Joshua 2: 18-21). Podobně Ježíšova krev 
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má moc vás a vaší domácnosti ušetřit , 

pokud budete věřit. „Věř v Pána Ježíše 

Krista, a ty budou být uloženy, vám i vaší 

domácnosti.“ (Skutky 16:31). 

Tyto lidé v na holé a bezlesých země Lesotho svázané malé 

červené stužky mezi křídly jejich kuřat. Věděli, že jestřáb 

nezaútočí ani si nevezme kuře, které 

má na zádech červenou stužku . Ve Zjevení 12:11 čteme 

také to , že Svatí Boží přemohli Satana mocí Beránkovy 

krve. Následující verš je tak pravdivý 

V Beránkově krvi je síla, síla, úžasná pracovní síla; Ve 

vzácné Beránkově krvi je síla, síla, úžasná pracovní síla. 

Síla modlitby 

Věřit, že modlitba má neomezenou moc. Modlitba mění 

věci. Ježíš řekl: „Proste a bude vám dáno.“ ( Matouš 7: 

7). Malomocný, jemuž nikdo nemohl 

pomoci, požádal Ježíše, aby ho uzdravil, a Ježíš to 

udělal. Malomocenství ho okamžitě opustilo. Slepý muž 

zvolal na Ježíše a spatřil ho. Čtyři muži 

provádějí na člověka , který byl ochrnutý na Ježíše, žádat 

jej, aby ho léčit a Ježíš. Tam je 

větší síla v modlitbě než v atomových 

bomb či jakýkoli jiný druh z bomby. Modlitba není jen 

šetří jednotlivce, to může změnit celé národy. 

Elijah, který byl muž jako my, se upřímně modlil, 

aby nepršelo, a nepršelo tři a půl roku. Znovu se modlil a 

pršelo. Modlil se 

také jednoduchou modlitbu a oheň sestoupil z nebe a spálil 

oběť, dřevo, kámen a prach a olízl vodu. Celý izraelský 

národ byl přiveden zpět k Bohu prostřednictvím modlitby 

jednoho muže. Když se proti němu postavil nepřítel, modlil 

se král Ezechiáš k Bohu. Na jeho modlitbu anděl Páně 
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zabil 185 000 vojáků v táboře nepřítele. Ježíš se modlil, 

dokud Jeho tvář zářila a Jeho oděv nebyl bílý a 

zářil. Modlil se celou noc. Postil se a modlil se. Upřímně se 

modlil, dokud Jeho pot nebyl jako velké kapky 

krve. Modlitbou zvítězil nad hříchem a ďáblem. On nám 

řekl, abychom se modlili za všech okolností . 

Síla víry a lásky 

Ježíš řekl, že pokud budeme mít víru malou jako 

hořčičné semínko , pohneme horami ( Matouš 17:20). Nic 

není nemožné, pokud důvěřujeme a věříme v 

Boha. Skrze víru v Boha Izraelité utlumený království, 

přinesl spravedlnosti, získali to, 

co bylo slíbeno, zavřel ústa na lvy , zastavil se zuřivost z k 

požáru a unikli okraj s mečem. V době od slabosti byly 

pořízeny silný, se stal odvážný v bitvě (jako David, když 

bojuje s Goliášem) a porazil vojska nepřítele ( Židům 11:33, 

34). Víra je vítězství, které zvítězí nad světem (1. Jana 5: 

4). 

Jednou z největších Božích sil je láska. Láska je silná jako 

smrt. Láska zvítězí nad naším nepřítelem. Když jsme byli 

ještě 

hříšníci, Kristus za nás zemřel . Když jsme byli Božími nepř

áteli, byli jsme smířeni s Bohem smrtí Jeho Syna 

( Římanům 5: 8–10). To spolu s sílu lásky, který 

umožnil Bohu , 

aby Dejte nám hříšníkům jeho jediný syn, aby každý, 

kdo věří v Něj by měl není zahynout , ale šly bez věčného 

života (J 3,16). Tato láska Boží nás omezuje 

na sloužit Mu, aby držet Jeho přikázání, aby byli poslušní a 

důvěřovat Mu. Vyvrací veškerý strach. Nic 

nás není schopno oddělit od Kristovy lásky. 
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'' Ve všech věcech jsme více než 

dobyvatelé skrze Toho, který nás miloval . Pro já jsem přes

vědčen, že ani smrt Nor života, ani Angeles 

Nor démonů, ani současnost ani budoucnost, ani žádná 

mocnosti, ani výška ani hlubiny, ani co jiného v celém 

stvoření, budou moci nás odloučit od do lásky 

k Bohu této je v Kristu Ježíši, našem Pánu “( Římanům 8: 

35-39). 

Čerpací síla 

Ježíš je jako silný magnet, který přitahuje všechny lidi k 

sobě. „Ale já, když jsem pozvednut ze země, přitáhnu 

všechny lidi k sobě,“ řekl Ježíš (Jan 12:32). Ježíš nás 

neohání strachem jako ďábel, Ježíš nás přitahuje jako 

dobrý pastýř, který vede své ovce. Odtahuje nás od hříchu 

a od hříšných potěšení 

světa, abychom Ho následovali na zelené pastviny a do tich

ých vod. Brzy Lord sám sestoupí z 

nebe se s hlasitým příkazu se na hlas archanděla a s trubk

ový volání Boha, a mrtví v Kristu, vstanou nejprve, pak my, 

kteří jsou stále naživu a jsou bude zachycen vlevo 

- v mžiku oka - se setkat s Pánem ve 

vzduchu. A tak budeme 

se s Pánem věčně (1 Tesalonickým 4: 13-

18. 1 Korintským 15: 51-58). 

Kreativní síla 

Před uzavřením mi dovolte hovořit o tvůrčí síle evangelia, 

která z hříšníků činí svaté. Král David věděl něco o té síle , 

když se modlil, „Vytvořit ve mně čisté srdce, ó Bože, a 

obnovit neochvějným ducha ve mně“ ( Žalm 51:10). Po všech 

vítězstvích, která získal nad Božími nepřáteli, 

zjistil, že nejsilnějším nepřítelem je sám v sobě, jeho 

vlastní špinavé srdce. Srdce je „klamné ... a za vyléčení. 
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Kdo může pochopit?“ ( Jeremjáš 17: 9). Sám Ježíš nám 

řekl, že - „zevnitř ven lidských srdcích, vycházejí špatné 

myšlenky, smilstva, krádeže, vraždy, cizoložství, 

chamtivost, zlobu, lest, oplzlost, závist, pomluvy, 

aroganci a hloupost. Všechny tyto zlé věci 

pocházejí z vnitřku a učinit člověka ‚nečistým 

' “ (Marek 7:21 - 23). 

David si uvědomil, že nemůže změnit své vlastní srdce, ani 

aby bylo čisté, a proto se modlil upřímně, v 

hlubokém přesvědčení, že Bůh Kdo vytvořil nebe a zemi, by 

také vytvořit čisté srdce v něm a dát mu nový duch. Bůh 

odpověděl svou modlitbu, podle svého slibu ve Starém 

zákoně: „Dám vám nové srdce a dát nový duch v tobě jsem 

se odstraní z vás vaše srdce z kamene a dám vám srdce z 

masa“ ( Ezechiel 36 : 26). 

Mnohem více by mohlo být řečeno o o síle z Jeho Slova , 

která je živá a aktivní a ostřejší než jakýkoli dvousečný 

meč. Síla Jeho vzkříšení a Jeho nesrovnatelně velká moc 

pro nás, kteří nevěříme v bájky - ale podle působení Jeho 

mocné síly, která je vyvíjena v Kristu, když ho vzkřísil 

z mrtvých a posadil po jeho pravici do nebes říše, 

především vláda a autorita, moc a vláda ( Efezanům 1: 19–

21). 

Ježíš řekl: „Obdržíte moc, až na vás přijde Duch 

svatý.“ Prostřednictvím této moci celý 

Jeruzalém byl otřesený na v den o Letnicích. Tato síla je 

dnes stále stejná. „ Zaslíbení je pro vás a vaše děti a pro 

všechny, kteří jsou daleko za všechny, které Pán, náš Bůh, 

povolá.“ (Skutky 1 : 8, 2:39). 

Síla ve jménu Ježíše 

Mohli jsme hovořit o mocné moci Ježíšova jména, jediného 

jména, které je dáno lidem, a tím musíme být spaseni 
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(Skutky 4:12). Ježíš řekl: „Ve jménu mém budou vyhánět 

démony; budou mluvit novými jazyky; vloží ruce na nemocné 

lidi a uzdraví se.“ (Marek 16:17, 18). „Udělám , cokoli ve 

svém jménu požádáte“ (Jan 14:13, 14; 15:16; 16:23). Peter 

řekl muži zmrzačenému od narození: „Ve jménu Ježíše 

Krista Nazaretského, jděte.“ Vyskočil na nohy ... a šel s 

nimi na chrámové nádvoří, 

chodil, skákal a chválil Boha (Skutky 3: 1–9). Není divu, 

že jeho jméno je nazýván Wonderful rádce, mocný 

Bůh, věčný otec, Prince of Peace ( Izajáš 9: 6). 

„Proto jej Bůh vyvýšil na nejvyšší místo a dal mu jméno, 

které je nad každým jménem, aby se ve jménu Ježíše 

sklonilo každé koleno v nebi i na zemi i pod zemí a každý 

jazyk vyznával, že Ježíš Kristus je Pán „ ke slávě Boha 

Otce“ ( Filipanům 2: 9–11.) 

„Vyznáš-li svými ústy: „ Ježíš je Pán, “a věříš ve svém 

srdci, že ho Bůh vzkřísil z mrtvých, budeš 

spasen.“ ( Římanům 10: 9). 

Klekněte si teď před ním v modlitbě, věří, teď na něj , 

který zemřel a růže pro vás, a přiznám ním 

před lidmi a Bohem , než to je příliš pozdě. Kdo v Něho 

věří, nebude se stydět. 

JR GSCHWEND 

 Tato část evangelia byla přeložena počítačem. Pokud 

můžete jazyk opravit nebo vylepšit, kontaktujte kancelář 

na adrese info@angp.co.za 

  

Pokud jste našli spásu v Kristu nebo vám bylo jinak 

požehnáno prostřednictvím naší evangelijní literatury, 

dejte nám prosím vědět. Rádi 

bychom s vámi poděkovali Bohu a pamatovali na vás dále v 

http://www.angp-hb.co.za/
mailto:info@angp.co.za
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našich modlitbách. Pro bezplatnou literaturu, knihy a knihy 

o evangeliu ve více než 540 jazycích nás kontaktujte : 

  

SRDCE ČLOVĚKA 

 

 This Gospel tract was translated with a computer. If you 

can correct or improve the language, please contact the 

office at info@angp.co.za 

 

E-MAIL: info@angp.co.za 
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